
اوج شاهکار یحیی و پرسپولیس را مقابل النصر دیدیم

لک بین المللی شد چون فنایی بین المللی بود
بررسی حقوقی ماجراهای مربوط به پرسپولیس در لیگ قهرمانان

رفیعی: اعتراض النصر  به جایی نمی رسد
نصیرزاده: پرسپولیس برای بخشش امیری و آل کثیر شانس دارد

صحبت هایم درخصوص پرسپولیس را باید این گونه آغاز کنم؛ روزی شخصی 

موفق از دوستش پرسید: می دانی من چرا موفق شده ام؟ پاسخ شنید که 

چرا؟ فرد موفق پاســـخ داد: به این دلیل که آن زمان که تو خواب بودی و 

اســـتراحت می کردی من در حال کار و تلاش بودم. حکایت پرسپولیس 

یحیی هم به همین شکل است و او زمانی داشت روی تیمش کار می کرد 

و برنامه ریزی انجام می داد که همه تیم های لیگ برتری به دنبال تعطیلی 

بازی ها به خاطر کرونا و فرار از قهرمانی پرسپولیس بودند. این تیم در تمام 

بازی هایش خیلی خوب و حساب شده عمل می کرد و مشخص بود که تفکر 

درستی پشت سر این تیم قرار دارد. 

اوج کار تیـــم یحیـــی را باید در دیدار با النصر ببینیم. جایی که از نظر من 

چیدمان بازیکنان اصلی این تیم با وسواس و دقت زیادی انجام شده بود و در 

روزی که عیسی آل کثیر با بی رحمی و ناجوانمردانه محروم از بازی نیمه نهایی 

بود، این مشکل برای یحیی به فرصت تبدیل شد تا از مهدی عبدی در ترکیب 

تیمش استفاده کند و شاید کمتر کسی به این موضوع توجه داشت که چرا 

گل محمدی از رمضانی یا امیری در نوک خط حمله تیمش استفاده نکرد؟

در این بازی دیدیم که عبدی جوان درست مثل آل کثیر چارچوب شناس 

است و قدرت جایگیری خوبی در لحظات حمله دارد و می تواند آینده 

خط حمله ســـرخ ها را بیمه کند. البته نه تنها حضور عبدی بلکه تمام 

تصمیمات یحیی در چیدمان نفرات اصلی و تعویض هایش بدون نقص 

بود و همه بازیکنان می دانستند که در زمین بازی چه وظایفی دارند و از 

بازی چه می خواهند.  پرسپولیس مقابل النصر خیلی به موقع کامبک 

زد و من می توانم ادعا کنم که اگر آنها در نیمه اول گل خورده را جبران 

نمی کردند، در نیمه دوم کارشان گره می خورد و وقتی برای جبران گل 

خورده به زمین می آمدند و دســـت به حملات گسترده می زدند، حتی 

ممکن بود گل های بیشـــتری هم دریافت کنند، اما آنها خیلی خوب و 

منطقی بازی را اداره کردند و به آنچه در ذهن می پروراندند دست پیدا 

کردند. به نظرم در بازی شـــنبه اوج شـــاهکار یحیی و کادرفنی اش را 

شاهد بودیم.  باید به پرسپولیس تبریک گفت که جلوی ضرر را گرفت 

و آن را بـــه منفعت تبدیل کرد. ضررهای مالی که با پرونده های فیفا بر 

این باشـــگاه وارد شـــده بود حالا با این درآمدزایی ها می تواند ختم به 

خیر شود و مدیران باشگاه می توانند بدهی کالدرون، برانکو، بودیمیر 

و سایر طلبکاران ریز و درشت را پرداخت کنند. 

پرسپولیس با یک تیم بومی و تنها با دو بازیکن خارجی خود یعنی رادو و رسن 

به این رقابت ها پا گذاشت که البته از نظر من این خارجی ها هم به دلیل 

حضور سال های زیاد در کشورمان ایرانی شده اند، اما در آن سو تیمی مثل 

النصر با بودجه میلیارد دلاری در بازی ها حاضر شده بود. این تیم نشان داد 

که ما می توانیم با بازیکنان و کادرفنی داخلی در آسیا حرف برای گفتن داشته 

باشیم و از نظر من این تیم تا همین جا هم قهرمان آسیاست. 

موضوعی که باید درخصوص لک هم بگویم این است که او به دلیل تفکرات 

حرفه ای و بین المللی مربی اش توانســـت خوش بدرخشد. داوود فنایی 

خودش یک دروازه بان بین المللی بود که تجربه بالایی داشت و حالا توانسته 

یک گلر بین المللی مثل لک را آماده بازی ها کند. ما در لیگ شاید دروازه بان 

خوب زیاد داشته باشیم اما دروازه بان بین المللی خیلی کم داریم. وقتی یک 

دروازه بان به سطح بین المللی می رسد می تواند خیال سایر اعضای تیم را 

از بابت قفس توری راحت کند و فکر می کنم پرسپولیس امروز صاحب یک 

دروازه بان بین المللی است. 

فرهیختگان پرسپولیسی ها درحالی به فینال لیگ قهرمانان آسیا رسیده اند که با محرومیت 

6 ماهه عیسی آل کثیر مواجه شده اند و او نه تنها در فینال نمی تواند تیمش را همراهی کند 

بلکه تا نیم فصل از حضور در رقابت های لیگ برتر و جام حذفی هم محروم خواهد بود. با این 

حال قرمزها امیدوارند که با اعتراض به این حکم، محرومیت مهاجم خود را کاهش دهند. 

هوشنگ نصیرزاده در این باره به »فرهیختگان« گفت: »اگر ادله سرخ ها به کمیته استیناف 

ارائه شـــود آنها می توانند امیدوار باشند که این حکم شکسته شود. با توجه به اینکه رئیس 

کمیته استیناف  AFC یک ایرانی است، پرسپولیسی ها می توانند از او کمک بخواهند تا بتواند 

اعضای این کمیته را متقاعد کند که حرکت آل کثیر نژادپرستانه نبوده و تنها یک شادی گل 

شخصی است. فکر می کنم همان زمان که این پرونده تشکیل و از پرسپولیسی ها درخصوص 

این شادی گل سوال و جواب شد می توانستند به این فرد ایرانی در  AFC مراجعه کنند تا کار 

به محرومیت کشیده نمی شد.« موضوع دیگری که برای پرسپولیسی ها نگران کننده است 

محرومیت دو بازیکن اصلی این تیم از حضور در فینال بازی های آســـیایی است. احسان 

پهلوان به دلیل اخراج از بازی مقابل النصر محروم از دیدار فینال است و وحید امری هم با 

دریافت کارت زرد دوم، دو کارته شده و از حضور در فینال محروم شده است. البته سرخ ها به 

کارت زرد امیری اعتراض کرده اند و امیدوارند که این بازیکن که به زعم آنها بی دلیل کارت زرد 

دریافت کرده مورد بخشش قرار بگیرد. نصیرزاده در این باره گفت: »مهم این است که تمام 

کارشناسان داوری و اعضای کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا بر این باور باشند که 

این یک اشتباه فاحش داوری بوده و متفق القول بگویند که کارت زرد حق این بازیکن نبوده 

است. قانون می گوید کارت های زرد و قرمز قابل اعتراض و بخشش هستند و پرسپولیسی ها 

می توانند امیدوار باشند که این بازیکن مورد بخشش قرار بگیرد، درست مثل سیامک نعمتی.«

از تمامی این موارد مهم موضوعی است که النصری ها به آن معترض شده اند و قرار است تا 

15 مهرماه AFC درخصوص آن تصمیم گیری کند. عربستانی ها مدعی شده اند که حضور 

بازیکنان جدید در ترکیب ســـرخ ها غیرقانونی بوده و پنجره های نقل وانتقالاتی این تیم به 

دلیل شکایت برانکو بسته بوده است. موضوعی که پرسپولیسی ها و فدراسیون فوتبال آن 

را باور ندارند و بر این باورند که تمام اتفاقات نقل وانتقالاتی قانونی و پیش از بســـته شـــدن 

پنجره شان صورت گرفته است. 

در این باره غلامرضا رفیعی یکی دیگر از کارشناسان حقوقی به »فرهیختگان« گفت: »از نظر 

من محرومیتی برای پرسپولیس به وجود نمی آید و اعتراض النصری ها به نتیجه نمی رسد. در 

نامه ای که فیفا به پرسپولیسی ها ارسال کرده بود آمده که اگر در تاریخ درنظر گرفته شده پول 

برانکو پرداخت نشود بعد از تاریخ منقضی شده آنها حق جذب بازیکن جدید را نخواهند داشت 

و پرسپولیسی ها هم پیش از این تاریخ اقدام به عقد و ثبت قرارداد با بازیکنان جدید کرده اند.«

 

 چرا نقل وانتقالات زودتر شروع شد؟

یکی از ابهامات مطرح شده در روزهای اخیر زودتر شروع شدن زمان نقل وانتقالات بود که 

شائبه هایی را ایجاد کرد. پیش از این در قوانین فیفا تصریح شده بود که زمان باز شدن پنجره 

نقل وانتقالات باشگاه ها باید پس از پایان فصل فوتبالی باشد، اما پس از وقفه ای که در مسابقات 

فوتبال رخ داد، فیفا تصمیم گرفت ابلاغیه جدیدی در این مورد صادر کند که براســـاس آن 

کشورهای عضو این آزادی عمل دارند که حتی پیش از پایان فصل پنجره تابستانی خود را باز 

کنند. البته در چنین شرایطی تنها انتقال بازیکنان به تیم های جدید ممکن خواهد بود، اما 

آنها نمی توانند در ترکیب تیم تازه خود تا آغاز فصل جدید به میدان بروند. حتی بازیکنانی که 

قراردادشان با باشگاه قبلی به پایان رسیده و بازیکن آزاد محسوب می شوند نیز نمی توانند تا 

شروع فصل جدید برای تیم های خود بازی کنند. یکی از مواردی که به نقل وانتقالات باشگاه 

پرسپولیس اعتراض می شود درباره خریدهای آنها پیش از پایان فصل و انجام دیدار فینال جام 

حذفی است. درحالی که در فوتبال انگلیس نیز مشابه این اتفاق رخ داده و تیم های لیگ 

برتری از روز 27 جولای مجاز به خرید و فروش بازیکنان بودند درحالی که دیدار فینال جام 

حذفی این کشور چند روز بعد و اول آگوست انجام شد. حتی فیفا به باشگاه ها این اجازه را 

داده که قراردادهای کوتاه مدت با بازیکنانی که قراردادشان به پایان رسیده امضا کنند تا در 

ادامه فصل که بیش از حد معمول طول کشیده است بتوانند تیم های خود را همراهی کنند. 
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پرسپولیســـی ها برای دومین بار درطول سه فصل گذشته 

توانســـتند مجوز حضور در فینال آسیا را به دست بیاورند و 

البته این بار آنها به جای برانکو، یحیی گل محمدی را بالای سر 

خود می دیدند و خبری هم از لشکر مصدومان و محرومان 

و حضور با پنجره های بســـته در رقابت ها نبود تا سرخ ها با 

دســـتی پر پا به میدان رقابت با حریفان قدرتمند آســـیایی 

بگذارند. شاید گفتن این موضوع تکراری باشد اما باید قبول 

کرد تیم های ایرانی از لحاظ مهره و ســـرمایه گذاری به گرد 

پای باشگاه های متمول عربی و شرق آسیا هم نمی رسند و 

اگر موفقیتی حاصل می شود، باید آن را به حساب کیفیت 

بازیکنان ایرانی در آسیا، تلاش بیشتر و دوندگی بی امان شان 

بگذاریم. سرخ ها در این رقابت ها چند بازیکن مثل بوژیدار 

رادوشوویچ، سیدجلال حسینی، شجاع خلیل زاده، کمال 

کامیابی نیا، احمد نوراللهی، سیامک نعمتی، بشار رسن و 

امید عالیشـــاه را از رقابت های لیگ قهرمانان سال 2018 

به همراه خود داشـــتند که از تجربه بالاتری نسبت به سایر 

بازیکنان این تیم برخوردار بودند. بعد از قطعی شدن حضور 

ســـرخ ها در فینال آسیا فرصتی دســـت داد با یکی از این 

نفرات که قطعا باتجربه ترین شان نیز هست گفت وگو کنیم. 

سیدجلال حسینی، کاپیتان پرافتخار قرمزهای پایتخت که 

یک جام آسیایی را در ویترین افتخاراتش کم دارد به سوالات 

»فرهیختگان« پاسخ داد که در ادامه می خوانید.

دومین فینال در ۳ فصل اخیر چه حسی دارد؟

خدا را شکر می کنم. قطعا باید خوشحال ترین آدم های کره خاکی 

پرسپولیســـی ها و مردم ایران باشند. در این شرایط سختی که 

مردم دارند، وقتی پیروزی ما توانست خنده را بر لبان آنها بنشاند 

و باعث شود برای یک روز هم که شده فارغ از تمام مشکلات در 

خیابان ها به شادی بپردازند، برای ما کافی است و باعث می شود 

خستگی از تن تمام اعضای کادرفنی، بازیکنان و همه نفراتی که 

کمک کردند تا پرسپولیس به اینجا برسد دربیاید. این خوشحالی 

و آرامش مردم برای ما به اندازه 10 جام قهرمانی ارزش دارد.

در این بازی ها اتفاقات زیادی را تجربه کردید. ۳ ســـال قبل 

در آســـتانه دیدار حساس نیمه نهایی مقابل الهلال طارمی 

محروم شـــد، این بار هم مقابل یک نماینده دیگر سعودی 

این اتفاق رخ داد.

ما پیش از اینکه پا به این رقابت ها بگذاریم خودمان را برای خیلی 

اتفاقات بدتر از این آماده کرده بودیم. خدا را شـــکر پرسپولیس 

در این سال ها یک پای ثابت بازی های آسیایی بوده و بازیکنان 

این تیم با فضایی که در این رقابت ها علیه تیم های ایرانی وجود 

دارد آشـــنا هستند. با توجه به قدرت و نفوذ چند تیم آسیایی در 

کنفدراسیون فوتبال آسیا می دانستیم قرار است چه بلایی سرمان 

بیاورند و با آمادگی کامل پا به این رقابت ها گذاشتیم. منتها آنها 

به اینجای کار فکر نکرده بودند که بچه های پرسپولیس با عزمی 

جزم راهی دوحه شـــده اند تا برای موفقیت و رســـیدن به فینال 

لیگ قهرمانان آســـیا تا پای جان تلاش کنند. الحق والانصاف 

خیلی هم تلاش کردند و لحظه به لحظه تمام بازی هایی که انجام 

دادند جنگیدند تا بتوانیم به فینال بازی ها برسیم و دل هواداران 

خوب مان را شاد کنیم.

موضوعی که خیلی در ایران به چشم می آمد نگرانی هواداران 

پرسپولیسی بود که از حاشیه هایی که برای شما درست می شد 

گلایه مند بودند.

آنها را لحظه به لحظه درکنار خودمان حس می کردیم و انرژی مثبتی 

را که در پیام هایشان بود دریافت می کردیم. واقعا جای خالی آنها 

را روی سکوها حس می کردیم و می دانستیم که اگر آنها همراه مان 

بودند می توانستیم برای حریفان یک جهنم بسازیم. اما متاسفانه 

شرایط بدین شکل بود که این روزها نتوانیم از نزدیک حضورشان 

را حفظ کنیم اما انرژی فوق العاده شـــان همیشـــه با ما بود و فکر 

می کنم حضور در فینال کمترین کاری بود که می توانستیم برای 

محبت آنها انجام دهیم.

بازی با النصر ســـخت ترین دیدار شما در این رقابت ها بود. 

هم عربستانی ها نفرات خوبی داشتند و هم از خارجی های 

باکیفیت و گرانقیمتی بهره می بردند.

بازی با تیم های عربســـتانی همیشـــه سخت بوده و آنها همیشه 

مقابل تیم های ایرانی با انگیزه و انرژی بالایی ظاهر می شـــوند. 

البته شرایط مالی آنها هم بسیار خوب است و می توانند با جذب 

بازیکنان باکیفیت خارجی تیم های پرقدرتی بسازند. النصر هم 

که حریف نیمه نهایی پرسپولیس بود از این قاعده مستثنی نبود و 

آنها علاوه بر ستاره هایی که در تیم داشتند، یک مجموعه خوب و 

کامل بودند که می دانستیم کار سختی برای شکست دادن شان 

داریم. بچه های ما در این بازی ها توانستند بازیکنان خوب حریف 

را کنترل کنند و روند بازی شان را برهم بزنند و حتی این شانس را 

داشتیم که در جریان بازی نتیجه را به نفع خودمان کنیم. گلی هم 

که خوردیم روی یک ضربه پنالتی بود و نشان دادیم چیزی از این 

تیم پرهزینه کم نداریم.

شناختی از تیم های شرق آسیا که یکی شان حریف شما در 

فینال خواهد بود، دارید؟

دیگر نمی توانیم بگوییم کدام تیم خوب اســـت و کدام تیم بد. 

قطعـــا تیم هایی که به رقابت های لیگ قهرمانان آســـیا صعود 

کرده اند جزء بهترین های کشورشان هستند و تیمی که به فینال 

می رســـد هم با ســـختی و اندکی فاصله کیفی می تواند به این 

مرحله صعود کند. تیم های شرق آسیا هم تیم های بسیار خوبی 

هستند که آنها هم خارجی های زیاد و باکیفیتی دراختیار دارند 

و مشخص اســـت که با این کار فوتبال شان هم پیشرفت کند. 

ژاپن و کره جنوبی را که دیگر همه می شناســـند و می دانند که 

چه فوتبال خوب و حساب شده ای دارند. چینی ها هم چندسالی 

اســـت که سرمایه گذاری خوبی در این رقابت ها انجام داده اند و 

توانسته اند خودشان را به سطح خوبی برسانند. به نظر من تیمی 

که به فینال آسیا می رسد و می خواهد قهرمان شود نباید برایش 

اهمیتی داشته باشد که نام حریفش چیست و از چه بازیکنانی 

بهره می برد. در این بازی باید با تمام قوا و توان بازی کنیم تا به 

موفقیت برســـیم و خدا را شکر که زمان خوبی برای آمادگی این 

دیدار دراختیار داریم.

شما هم در ویترین افتخارات تان یک جام آسیایی کم دارید 

و همین موضوع انگیزه تان را چندبرابر می کند.

قطعا هیچ بازیکنی بدش نمی آید که جام پرارزش لیگ قهرمانان 

آســـیا را در کارنامه اش داشته باشـــد اما برای من پرسپولیس و 

هوادارانش مهم هســـتند و امیدوارم با دعای خیر آنها و خواست 

خداوند متعال بتوانیم این بار قهرمان آسیا شویم و هواداران مان 

را خوشحال کنیم.

به نظر می رسد جام جهانی باشگاه ها هم به پرسپولیس نزدیک 

است و هواداران می توانند امیدوار باشند که تیم محبوب شان 

را درمقابل قدرت های خوب دنیا ببینند.

با توجه به شـــرایط کرونایی و تغییر در تقویم بازی های فیفا هنوز 

مشخص نیســـت که تکلیف این بازی ها چیست و به چه شکلی 

قرار است برگزار شود و اصلا برگزار می شود یا نه. ما فعلا باید تمرکز 

خودمان را روی بـــازی فینال بگذاریم و همان طور که تا اینجای 

کار قدم به قـــدم پیش رفتیم، حالا هم فقط به این بازی مهم فکر 

کنیم. باید برای این بازی برنامه ریزی بکنیم چراکه فینال یک بازی 

حساس، خیلی بزرگ و مهم است که نباید لحظه ای از آن غفلت 

کنیم و تمرکزمان را از آن برداریم.

خیلی ها خریدهای جدید پرســـپولیس را یکـــی از عوامل 

موفقیت تیم در آســـیا می دانند. شـــما این نفرات را چگونه 

ارزیابی می کنید؟

خب این بازیکنان هم زحمت زیادی کشیدند و در حد توان برای 

پرســـپولیس بازی کردند اما نظر من این است که آنها باید خیلی 

تلاش کنند و بیشتر از این زحمت بکشند تا بتوانند رضایت هواداران 

را کسب کنند. آنها باید بدانند به کجا آمده اند و پیراهن چه تیمی را 

بر تن کرده اند و حسابی تمرین کنند تا روزبه روز بهتر شوند و بتوانند 

به تیم کمک کنند.

به عنوان ســـوال آخر؛ محرومیت آل کثیر به شدت هواداران 

پرســـپولیس را ناراحت کرد. فکـــر می کنید این محرومیت 

بخشیده شود؟

در این مورد فکر می کنم اظهارنظر من دردی را دوا نمی کند و این 

موضوعی است که در این شرایط به باشگاه ربط دارد و آنها باید تلاش 

خود را برای بخشش محرومیت این بازیکن آغاز کنند و با دفاع خوب 

خود باعث شوند این حکم شکسته شده و او به جمع بازیکنان تیم 

برای بازی های آینده اضافه شود. امیدوارم که این موضوع درنهایت 

انجام شود و با تیمی کامل به فینال آسیا برویم.

ورزش
دوشنبه ۱۴ مهر ۱3۹۹   شماره 3۱۵۲

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

حسینی در گفت وگو با »فرهیختگان«: می دانستیم قرار است در دوحه چه بلایی سرمان بیاورند

شادیمردمبههزارانجاممیارزد
 بازیکنان جدید پرسپولیس باید بیش از اینها تلاش کنند                                 امیدوارم محرومیت آل کثیر لغو شود و به فینال برسد

آرش محمدی
  روزنامه نگار

دانشــنامه پایــان تحصیــلات اینجانــب مجیــد امیری گوشــکی فرزنــد 
محمد به شــماره شناســنامه 1 صادره از بافت در مقطع کارشناســی 
رشــته مهندســی اســتخراج معــدن صــادره از دانشــگاه آزاد اســلامی 

واحــد کرمــان مفقــود گردیــده و از درجــه اعتبــار ســاقط اســت. 

بــرگ ســبز خــودرو هاچ بــک ام وی ام 315H مــدل 96 بــه رنــگ 
ســفید – روغنــی بــه شــماره موتــور MVM477FJAH062864 و بــه 
ــلاک  ــماره پ ــه ش ــی NATFBAMD4H1051716 و ب ــماره شاس ش
ــه  ــود و از درج ــلاوی مفق ــا عبیدی دغ ــام رض ــه ن 14 – 116 ق 65 ب

ــد. ــاقط می باش ــار س اعتب

ســند و بــرگ ســبز خــودرو وانــت زامیــاد مــدل 95 بــه رنــگ 
 Z24720888Z آبــی – روغنــی دوگانه ســوز بــه شــماره موتــور 

و   N A Z P L 1 4 0 B G 0 4 5 6 5 6 4 ســی  شا ره  شــما بــه  و 
بــه شــماره پــلاک 14 – 746 م 24 بــه نــام ســاجده بــاوی مفقــود و 

ــد. ــاقط می باش ــار س ــه اعتب از درج

ـــوز(  ـــایپا 131TL )دوگانه س ـــواری س ـــودرو س ـــبز خ ـــرگ س ـــند و ب س
ـــور 5123763 و  ـــماره موت ـــه ش ـــی ب ـــفید روغن ـــگ س ـــه رن ـــدل 93 ب م
ـــلاک  ـــماره پ ـــه ش ـــی NAS412100E1029624 و ب ـــماره شاس ـــه ش ب
24 – 547 و 76 بـــه نـــام عاشـــور منصـــوری مفقـــود و از درجـــه اعتبـــار 

ســـاقط می باشـــد.

بـــرگ ســـبز خـــودرو دنـــا EF7 مـــدل 93 بـــه رنـــگ ســـفید – 
روغنـــی بـــه شـــماره موتـــور 147H0097889 و بـــه شـــماره شاســـی 
NAAW01HE7EE002699 و به شـــماره پلاک 14 – 688 ل 37 به 

ـــار ســـاقط می باشـــد. ـــام نجمـــه اســـدبراتی مفقـــود و از درجـــه اعتب ن

بــرگ ســبز خــودرو وانــت دوکابیــن مــدل 94 بــه رنگ ســفید روغنی به 
 NAPDB4P27E2000923 شماره موتور 458028 و به شماره شاسی
و بــه شــماره پــلاک 14 ـ 554 هـــ 12مفقــود و از درجــه اعتبــار ســاقط 

می باشــد.

بـــرگ ســـبز خـــودروی ســـواری پرایـــد تیـــپ جی تی ایكـــس آی بـــه 
رنـــگ ســـفید - شـــیری - روغنـــی مـــدل ١٣٨٣ بـــه شـــماره پـــلاك 
ایـــران ١٣ ٥٤٨ م ٤٤ بـــه شـــماره موتـــور 01035743 و شـــماره شاســـی 
ــه  ــا حاجی آدینـ S1412283411866 بـــه مالكیـــت آقـــای حمیدرضـ
ـــار  ـــه اعتب ـــده و از درج ـــود گردی ـــی ١٢٨٥٨٩٠٠٨٦ مفق ـــه كدمل ب

ــد. ــاقط می باشـ سـ

خانم مریم کریم زاده بیدهندی

حسابدار بیمارستان آیت اله کاشانی تهران

نظر به اینکه از تاریخ 99/2/28 بیش از 2 ماه متوالی غیبت نموده اید، 

به استناد ماده 17 قانون رسیدگی به تخلفات اداری مصوب 72/9/7 

مجلس شورای اسلامی، از خدمت در سازمان تامین اجتماعی اخراج 

می شوید.  چنانچه عذر موجه داشته اید از تاریخ انتشار این آگهی 

تا 3 ماه فرصت دارید که مراتب را به طور کتبی به دفتر هماهنگی 

هیات های رسیدگی به تخلفات اداری سازمان واقع در تهران به نشانی 

خیابان آزادی- بعد از بهبودی- روبه روی ایستگاه مترو آزادی- کوچه 

زمانی- بن بست حمید- پلاک 1 کدپستی 1344653871 اعلام 

نمایید تا در هیات تجدیدنظر بررسی شود. 
م. الف 2121                                                              سازمان تامین اجتماعی

نیما نکیسا
دروازه بان پیشین پرسپولیس


